

2018.3.14-16

上海新国际博览中心 W1、W2、W3、W4、W5馆  
Hall W1、W2、W3、W4、W5  
Shanghai New International Expo Centre (SNIEC)

www.world-of-photonics-china.com.cn  
laser@mm-sh.com

慕尼黑上海光博会

LASER World of PHOTONICS CHINA



## 2018 年慕尼黑上海光博会申请 LASER World of PHOTONICS CHINA 2018 Application

尊敬的展商  
Dear Exhibitor,

报名截止日期：2018 年 1 月 31 日

Deadline: Jan.31, 2018

感谢您对慕尼黑上海光博会的大力支持！

Thank you for your great support to LASER World of PHOTONICS CHINA!

为了回馈展商对我们展会的长期支持，即刻起预定 2018 年展位的展商将享受以下特惠：

As the reward to your long-time support to our show, you might enjoy the following benefits from now on:

按照报展面积大小和交表先后顺序，优先安排展位；

Booths are allocated according to the space size and the order of form submission;

对于面积达到 36 平米的展商，按面积大小额外享受 5%-15% 的折扣优惠。

For exhibitors who book the space over 36 m<sup>2</sup>, they will get additional 5%-15% discount.

如您有兴趣参加以下 LASER World of PHOTONICS 全球系列展会和其他合作展会：

If you are interested to attend the following LASER World of PHOTONICS worldwide shows and other cooperation exhibition:

展会名称 Trade Show Name	时间 Time	地点 Venue
2018 慕尼黑上海光博会 LASER World of PHOTONICS CHINA 2018	2018.3.14-16	中国，上海 Shanghai, China
2017 华南（广州）先进激光及加工应用技术展览会 South China (Guangzhou) Advanced Laser Technology and Application Exhibition 2017	2017.9.18-20	中国，广州 Guangzhou, China

如有任何问题请洽 Any questions, please contact:

严飞 Ms. Annie Yan

电话 Tel.: 021-20205500\*887 ;

慕尼黑展览（上海）有限公司  
上海市浦东新区源深路1088号  
平安财富大厦11层  
+86-21-20205500

